
 
 
 
 
 

Acta de reunió del grup motor 
 
 

Núm. de sessió: 03/2022 
Data: 29 de març de 2022 
Hora d’inici: 17.30h 
Hora finalització : 19.15h 
Lloc: Oficina Jove 

 
Membres 
 

 

Assistents: 
• M.P. – Secretaria del Consell Social 
• L.S. – Representant ASPID 
• D.V. - Ciutadania 
• S.R. – Associació contra el Càncer de Mollerussa 
• P.P- Ciutadania i referent Fundació Àngel Olaran 
• T.G.- Ciutadania 
• M.S.- Ciutadana 
• P.F. – Referent Ecobenestar 
• A.S.- Referent Consell Social Mollerussa 
• T.P i S.M. A.- Referents del CAP de Mollerussa “Salut i Comunitat” 
• L.M- Referent Pla de Civisme 
• M.P-Secretaria del Consell social 

 
 

Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Consell de la Ciutadania 
3. Actuacions i acords de la reunió  
4. Recollir el document de la normativa de protecció de dades 

 
 

Desenvolupament de la sessió i acords 
 

Es dona la benvinguda als assistents i es fa una presentació per conèixer els nous membres que 
s’incorporen i un resum per situar en quin moment està el consell social i quin és l’objectiu de 
funcionament en aquesta nova etapa. S’explica la nova dinàmica de funcionament on hi ha un 
grup motor i a partir d’aquí sorgiran les comissions de treball depenent de les línies que es 
vulguin implementar  de forma anual.  

 
Laia M. ens explica que és el “ Consell de la Ciutadania” i ens manifesta que : és un espai de 
treball transversal on hi participen un representat o dos dels diferents  espais de participació 
constituïts  que existeixen a la nostra ciutat . S’expliquen  les 2 trobades que s’han fet des del 
Consell de la Ciutadania i s’informa de qui en forma part d’aquest espai:  Consell de Participació 
Infantil ( CPI), Consell de Participació Adolescent ( CPA),Consell de Participació Sènior (CPS) i 
Consell Social de Mollerussa (CSM)).Es parla del què es va fer en aquestes trobades i es 
remarca la bona intervenció per part de la S.R. que va ser la representant del Consell Social en 
aquestes dues trobades. 
 
Per altra banda, s’informa que la propera reunió programada amb el Consell de la Ciutadania 
està prevista pel 5 d’abril i en aquesta trobada es parlarà de la possibilitat de fer una acció 
conjunta entre tots els representants  dels consell en l’àmbit del medi ambient, i  el grup valora 
que seria positiu poder crear una comissió per treballar específicament aquest objectiu comú 
,que es vol implementar des de  el Consell de la Ciutadania, per aquest any  i que inicialment hi 
ha dues persones interessades en participar: T.G i I.M. El dia de la propera reunió del Consell de 
la Ciutadania s’informarà d’aquesta decisió del CSM.   



 
1. Acords 

 
3.1 S.R , recorda la petició que ja va fer en l’última reunió on va demanar el vist i plau del 

Consell Social per utilitzar el conte de la VAI per fer un còmic enfocat a la temàtica sobre la 
promoció de pautes saludables i prevenció en l’àmbit educatiu com a mesures de prevenció 
de la lluita contra el càncer . En aquest punt després d’un debat intens amb diferents punts 
de vista entre la S.R. i alguns membres del consell,  es conclou a remarcar la importància 
de l’enfocament de l’acció: una cosa és cedir la VAI per a desenvolupar una acció liderada 
per l’associació del càncer i l’altre una proposta de fer un treball conjunt des del Consell 
social. Es subratlla la importància de la definició de l’acció per les diferències que implica. 
Es recorda la importància del treball per Mollerussa amb una visió amplia de tots els que hi 
participen. 
 
Finalment s’acorda que es recull la proposta de l’associació contra el càncer d’enfocar la 
nova “aventura” de la VAI a traves d’una nova història del format còmic amb la VAI com a 
protagonista incidint en la prevenció les hàbits positius en la prevenció del càncer. 
L’Associació contra el càncer lidera dita actuació dins del marc del CSM i es crearà una 
comissió especifica aquest any de Salut per treballar aquet tema . S’han interesant en 
formar part en dita  comissió a més de Sofia les persones referents del Cap , així com en 
Pere , La Maribel i la Paqui. S’ha proposat inicialment fer les reunions en horari comprès 
entre les 13.00h i les 15.00h de dilluns divendres i es proposa poder-les fer a la sala que 5 
de l’ajuntament.  
 
Tanmateix, es recondueix el debat una vegada acordat un nou objectiu de treball i es 
recorda que inicialment es va proposar crear una comissió de treball  per  potenciar el 
treball transversal amb altres cultures del municipi, per obtenir una visió més completa en 
el moment de detectar necessitats en el municipi i promocionar el treball conjunt ien clau 
de comunitat. S’acorda que dita comissió es portarà a terme. 
 
També, s’acorda la creació de la comissió de medi ambient per aquest any, tal i ja s’ha 
parlat al inici de la reunió. Finalment, s’acorda l’estructura de les comissions  de treball 
per aquest any 2022: 
 
ESTRUCTURA   
  

A. Comissió de diversitat cultural fer un treball de detecció de les necessitats 
culturals per  la ciutadania nouvinguda en perspectiva de gènere. El grup de 
diversitat cultural es reunirà els dimarts a les 16:00 a l’oficina jove. Ja es concreta 
la pròxima data : 26 d’abril. Les persones inicialment interessades en participar 
serien: Laura, Dolors, Teresa G. Pere, Paqui, Marta, la Sara, , la Laia, la Xènia, 
Carme, Isabel . 

B. Comissió del medi ambient: pendents de marcar dia  hora i lloc  de reunió . Les 
persones interessades inicialment en participar serien: Teresa G i Isabel M. 

C. Comissió de Salut: pendents de marcar dia  hora i lloc  de reunió. Les persones 
interessades inicialment en  participar serien : La Sofia i l’Aida ,La Teresa P, la 
Sara, l’Àlex, El Pere la  Paqui i la Maribel. 

En aquest apartat el Pere posa a  disposició l’espai de la fundació Àngel Olaran per si és 
necessari com a sala per realitzar la reunió de la comissió de Salut. La Sofia també dona  
opció de poder fer les reunions en la sala 5 l’Amistat, en la seva franja que tenen reservada 
la sala. Es conclou que es determinarà segons el dia i les opcions que es tinguin disponibles 
les persones participants. 
 
La Marta fa el suggeriment de poder fer servir la VAI dins la Comissió de medi ambient si es 
vau factible com a opció . 
 
Es dona per finalitzada la reunió. 
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